
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 13. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 227
Vil ministeren kommentere præsentation fremvist i tilknytning til Decibels foretræde for 
udvalget 7/12-21 om permanent tre-årig AVT-behandling til børn med høretab, jf. SUU 
alm. del – bilag 103? Hvordan forholder ministerens sig herunder til Decibels bemærknin-
ger om, at finanslovsmidlerne udløber i 2022, herefter der intet tilbud er til børnene, at 
den højtspecialiserede AVT-behandling skal være et permanent tilbud i Danmark, og at 
der skal afsættes varige driftsmidler til regionerne?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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